
Dankjewel!
Maak kennis met de leden van onze algemene 
vergadering. Dat zijn mensen die zich belange-
loos inzetten om de werking van onze Herseltse 
N-VA-afdeling te ondersteunen, leden te werven, 
evenementen te organiseren, blaadjes rond te 
dragen … Ze komen maandelijks samen om 
mee het beleid te ondersteunen. En ieder levert 
een bijdrage op zijn eigen manier. 
Een welverdiende dankjewel!

Eerste rij van links naar rechts: 
Greet Bries, Monique Govaert, Ann Gilis, 
Dolinda Voet, Mireille Colson, Sofi e Candillon, 
Christel Cornelis, Mark Van den Wouwer

Tweede rij van links naar echts: 
Willy Colson, Johnny Van Win, Geert Sterckx, 
Tim Tubbax, Sven Van den brande, Paul Huysmans, 
Filip Vyncke 

Ontbreken op de foto: 
Peter Keymeulen, Raf Van Genechten, Hans Celen, Stefan Korthout, Vic Huysmans, Lore en Mario Kenis, Bernhard Moens, Marleen Scheerens

Beste inwoner
Wanneer u dit blad leest, beleven we weer de donkerste korte 
dagen van het jaar. Gelukkig brengen de feestdagen warmte en 
licht. Ik hoop van harte dat u, en iedere inwoner van Herselt, kan 
genieten van een � jne kerst- en nieuwjaarsperiode.

We blikken even terug op het voorbije jaar en ik kan zeggen dat ik 
heel trots ben. Na jaren van hard voorbereidend werk, werden er 
vele zaken gerealiseerd: veilige schoolomgevingen, een bijna 
afgewerkt jeugdlokaal, sportinfrastructuur in alle deelgemeenten, 
het jeugdhuis en het lokaal dienstencentrum dat oprijst, netjes 
onderhouden bermen, � etspaden die hersteld worden, vooruitgang 
in het dossier Dieperstraat ... Dankzij Herselt Zomert en CC de 
kerken hebben we een rijk cultureel aanbod in onze gemeente, 
dankzij de uitgestippelde tochten kunnen we eindeloos wandelen, en 
ga zo maar door. Onze gemeente heeft voor elkeen wat te bieden. 
Ik nodig u uit om regelmatig de website van onze gemeente te raad-

plegen om op de hoogte te blijven van nieuwtjes en evenementen.

We kijken ook vooruit naar volgend jaar. 2024 wordt ongetwijfeld 
een druk jaar. We hebben met het schepencollege en de gemeente-
raad een ambitieus meerjarenplan goedgekeurd, waaraan we elke 
dag verder werken. En ja, 2024 wordt het verkiezingsjaar! We zullen 
er weer staan voor u: super gemotiveerd om verder te werken aan 
een gemeente met lichtpuntjes voor iedereen. 

Het ganse N-VA-team wenst u warme 
feestdagen. We wensen u een zorgeloos 
en prachtig 2024 toe.

Warme groeten

Peter Keymeulen 
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2023: 33 nieuwe leden voor N-VA Herselt
Dankzij een werkgroep geleid door Marleen, Dolinda, Tim en Paul werd onze ledenwervingsactie een groot succes: 33 Herseltse 
sympathisanten toonden hun interesse in onze werking en sloten zich aan. Als dank voor hen, maar ook voor onze vele trouwe leden, 
organiseerden we een barbecue in Varenwinkel. Ondanks het regenweer was het een gezellig samenzijn met meer dan 80 leden. We 
genoten van lekker eten en fijne babbels.

We kijken ernaar uit om u weer te 
ontmoeten. Noteer daarom nu al in 

uw agenda:

24 maart 2024:

N-VA-brunch in de parochiezaal 
van Blauberg

Nieuw lid van de algemene vergadering: SOFIE CANDILLON
Sofie woont in de Ollemanshoek en is de dochter van Armand Candillon en Jeannine Jacobs. Ze studeerde af als bachelor 
in het bedrijfsmanagement met optie rechtspraktijk en heeft een extra opleiding openbare besturen achter de rug. Sofie 
werkte altijd al voor een overheid: eerst voor een lokaal bestuur in de Kempen en vandaag voor de federale overheid, waar 
ze als deskundige dossierbeheerder aan de slag is. 

Sofie houdt van reizen, wandelen, fietsen en bij haar vrienden zijn. We zijn maar al te blij om van haar kennis gebruik te 
kunnen maken om een waardevol bestuursprogramma op te maken. Welkom Sofie!

N-VA Herselt neemt deel aan 
lokale beleidsmarkt in Genk

Op 21 oktober organiseerde de N-VA een beleidsmarkt in Genk. In 
maar liefst 28 sessies zagen we nieuwe ideeën en handige praktijk-
voorbeelden om ons eigen bestuursprogramma zo goed mogelijk 
onderbouwd op te stellen. Thema’s die aan bod kwamen waren 
onder andere mobiliteit, zwerfvuil, handhaving, participatie, ver-
eenzaming, ouderenbeleid, digitalisering en gezonde financiën. We 
deden veel inspiratie op en zijn gebrand om u die voor te stellen. In 
de loop van 2024 vindt u het eindresultaat in uw brievenbus.

We zien u graag … opvallen
N-VA Herselt vindt verkeersveiligheid een belang-
rijke prioriteit voor iedereen die zich in het verkeer 
begeeft. Vooral fietsers zijn erg kwetsbaar, zeker in 
de winterperiode. Niets maakt u zo goed zichtbaar 
als een fluohesje en een goed licht. We merken dat 
dit bij de jeugd niet altijd populair is. Daarom orga-
niseren we een preventiecampagne. Het Herseltse 
N-VA-team zal aan alle scholen en langs de straat   
fietsverlichtingsets uitdelen! U kan ook gewoon een 
set aanvragen. Zo brengen we letterlijk licht in de 
donkere dagen. We geven om u en om uw veilig-
heid!

Vraag uw lichtje aan via paul.huysmans@n-va.be. 

We gaan samen voor een veilig Herselt! Bijleren en inspiratie opdoen: N-V Herselt is klaar voor 2024!

herselt@n-va.be



… de gemeente Herselt 
voor 20 procent tussen-
komt bij een Buzzy Pazz 
voor 12- tot 24-jarigen?
Daarvoor trekt de gemeente 
11.000 euro uit. Per abonne-
ment voorziet de gemeente een 
terugbetaling van 45 euro. Meer 
info vindt u op de gemeentelijke 
website of via info@herselt.be.

… het jeugdhuis aan de Mixx als een 
paddenstoel uit de grond schiet?
In augustus begonnen de werken aan het 
jeugdhuis en binnenkort vindt de officiële 
opening plaats. Herselt krijgt eindelijk een 
volwaardig jeugdhuis waar jongeren uit alle 
deelgemeenten elkaar kunnen ontmoeten 
en deelnemen aan een scala van activiteiten 
zonder dat dit voor overlast zal zorgen. 

… er een aanbesteding loopt 
voor een skatepark in Herselt 
en een boulderpark in Blauberg?
Er werd een meerjarenplan opgesteld 
om meerdere sportactiviteiten aan te 
bieden. We hebben al het multimove-
pad in Blauberg, het mountainbike-
parcours in Ramsel, de bewegings-
banken en de looppistes. Er is nu ook 
een aanbesteding voor een skatepark 
aan het jeugdhuis en een boulderpark  
(klimpark). We kijken ernaar uit om 
dat effectief te realiseren.

… de padelterreinen aan de Mixx vernieuwd werden?
Al kort na de opening van de padelterreinen regende het klachten van de spelers: 
de terreinen lagen er niet goed bij. Met die opmerkingen gingen we aan de slag. 
Uit een rapport bleek dat de ondergrond niet egaal genoeg was. De aannemer 
erkende zijn fout en begon aan de heraanleg. Ondertussen zijn de herstellings-
werken afgerond en de eerste reacties van de padelspelers zijn positief. 

Provincie Antwerpen investeert fors in de Kempen
Onlangs opende de � etsostrade F105 tussen Herentals en Balen. Met bijna 27 kilometer en een investering van net geen 
40 miljoen euro, zet de provincie extra in op veilige � etsverbindingen. In de toekomst zal de provincie ook werken aan de 
opwaardering van de F104 Aarschot-Lier, die ook door onze gemeente passeert. 

Provincie Antwerpen investeert ook in Herselt
Vorig jaar kocht de provincie het domein Mie Maan aan. Mie Maan 
is al jarenlang een vaste waarde voor wandelaars en fietsers om een 
hapje en een drankje te nuttigen. Het gebouw functioneert ook als 
werkplaats van de medewerkers van groendomein Hertberg en de 
medewerkers van de Merode. In de toekomst wordt de natuur-
educatieve werking op het domein nog verder uitgebreid en wordt er 
extra ruimte voorzien worden voor kampeerwagens. Als eerste grote 
investering plant de provincie de bouw van een nieuwe loods. De 
werken daarvoor starten in het najaar van 2024.

Mireille Colson
Gedeputeerde Vrije Tijd en Toerisme, 
Personeel en Communicatie, ICT

Wist u 
dat …

www.n-va.be/herselt



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


